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Urbanisme 

La controvertida arribada de l’actual equip de govern a l’Ajuntament va estar marcada 

per l’entrada de la Guàrdia Civil a la institució pocs dies abans. La intervenció de l’àrea 

d’Urbanisme ha complicat la gestió del mateix durant aquests 12 mesos. Així i tot s’ha 

incorporat la figura del cap de servei del departament d’Urbanisme, inexistent fins ara. 

A més, s’ha incorporat la figura de la coordinadora d’urbanisme, clau per la detecció de 

la situació real del departament. 

Actualment hi ha més de 3.500 expedients oberts dins el departament, un fet que ens fa 

prendre perspectiva del desgavell que hi havia al mateix en juny de 2023. Aquests s’han 

analitzat per tal de saber el punt de gestió en el que es troben dins el departament, dels 

quals aquest any 2024 s’han obert en torn a 800 i s’han pogut arxivar més de 250 amb 

una antiguitat de més de dos anys. A dia d’avui els certificats de final d’obra, els 

certificats d’inexistència d’infracció urbanística, els certificats urbanístics i les 

comunicacions prèvies es troben al dia, reduint-se els temps d’espera d’entre 2 i 3 anys 

a qüestió de dies. 

Seguim tenint com a assignatura pendent la reducció dels temps d’espera de les 

llicències en urbà i rústic, si bé durant aquests 12 mesos ha disminuït sensiblement. 

Actualment i amb l’objectiu de reduir en el màxim aquests temps s’està en procés 

d’externalitzar els serveis d’informes jurídics. 

L’objectiu és clar i, per això, en els pròxims mesos es realitzarà la contractació, 

mitjançant un programa temporal de gestió, de dos arquitectes, un tècnic de 

l’administració general titulat en dret, un administratiu i un auxiliar administratiu per tal 

d’afrontar els nous reptes qui hi ha per davant: legalitzacions, impuls del departament i 

reducció del temps de gestió. 

Així mateix, els darrers 12 mesos s’han revisat les normes provisionals aprovades en 

novembre de 2022, incorporant a les mateixes la figura dels espais d’interès general 

municipal ubicats en sòl rústic i propietat municipal per tal d’accelerar al màxim les 

autoritzacions per reformar o construir noves instal·lacions als mateixos. També s’ha 

redactat la memòria econòmica i ambiental de les normes i s’han aprovat els textos per 

sessió plenària amb l’objectiu de que el Consell Insular d’Eivissa ho pugui aprovar quan 

abans. 



 

4 
 

Cal destacar que, per part d’alcaldia s’han atès més de 150 consultes i reunions en 

relació a expedients urbanístics en tràmit. 

Per tant, posar ordre ha estat l’objectiu primer de l’actual equip de govern. Posar ordre 

en tots i cadascun dels àmbits de l’urbanisme al municipi. Així també s’ha iniciat la 

caducitat de la coneguda estructura de Punta Xinxó. 

 

Policia 

La plantilla de la Policia Local de Sant Josep de sa Talaia s’ha vist reforçada recentment 

gràcies a la incorporació de 13 nous agents. Set d’aquestes places es corresponen a 

vacants, mentre que les altres sis són places que havien quedat descobertes pel trasllat 

dels funcionaris que les posseïen a altres administracions. 

Dos dels nous agents són actualment alumnes de l’Escola de Policia. Entre els mesos 

de juliol i agost prestaran servei en pràctiques i a partir d’octubre, en acabar el curs, 

s’incorporaran al cos municipal de policia per continuar les seves pràctiques durant un 

any sencer. 

Actualment la Policia Local de Sant Josep de sa Talaia compta amb 56 de les seves 57 

places totals cobertes i l’Ajuntament està duent a terme les gestions pertinents amb la 

Delegació de Govern per tal de motivar la contractació de més personal, de manera que 

el cos municipal s’adapti a les característiques del municipi. 

A més, s’ha creat la unitat especial U.R.S. de suport i reforç al servei de seguretat 

municipal amb una dotació de sis efectius en horaris de tarda i nit per a la major protecció 

de les zones d’oci de Cala de Bou i Platja d’en Bossa.  

Més enllà d’això, s’han realitzat 18 dispositius contra el transport il·legal, immobilitzant-

se 6 vehicles i 4 infraccions realitzades per VTCs, s’han aixecat quatre actes per 

intrusisme en habitatges unifamiliars i s’ha actuat en tres festes il·legals. Tot i això, s’ha 

notat un notable descens de les reclamacions en molèsties de remors, especialment 

dins l’àmbit urbà. 
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Turisme 

Dins l’àrea de Turisme, la creació de la figura de coordinació turística ha possibilitat que 

el sector turístic empresarial del municipi tingui un contacte més directe i ferm amb 

l’Ajuntament, dotant el departament de més agilitat i proximitat i propiciant la 

col·laboració público-privada. 

L’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia ha assistit a les fires internacionals més 

importants (Londres, Madrid, Berlín), a fires especialitzades com Madrid Fusión, la IBTM 

(especialitzada en turisme MICE a Barcelona), així com l’assistència a diferents 

workshops organitzats pel Consell Insular d’Eivissa a València, Múrcia, Alacant, Bilbao, 

Barcelona, Sevilla i Màlaga.  

Així mateix, s’han convocat dos meses de turisme a través de les quals la coordinadora 

de Turisme i l’alcalde han donat compte de totes les actuacions realitzades en l’àmbit 

del turisme, així com dels resultats de les assistències a les fires i workshops esmentats. 

Aquestes accions tenen un clar l’objectiu de ser transparents amb els costos 

d’assistència a aquestes activitats i els retorns econòmics les mateixes.  

 

Recursos Humans 

Aquest primer any de legislatura s’han celebrat vuit reunions de la mesa general en les 

quals s’han acordat temes tan importants per al personal de l’Ajuntament com 

l’aprovació inicial del reglament de teletreball, la consideració dels dies no hàbils com 

festius o la modificació dels acords d’àmbit laboral 

Així mateix, s’ha obtingut una fórmula per a l’actualització automàtica dels preus de les 

hores extra, incrementant-se les mateixes en un 45% respecte del cost de l’hora normal, 

així com l’increment d’un 15% del mateix els dies festius, un 15% les hores realitzades 

en tram nocturn o un 35% les hores realitzades en festiu nocturn. 

 

Economia i Hisenda 

Continuant amb l’objectiu de posar ordre en la gestió, una de les prioritats de l’equip de 

govern en matèria econòmica ha set trobar eines per canalitzar la gestió del 

departament. En aquest sentit s’ha creat una aplicació informàtica de control de crèdit 
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per tal de donar una resposta eficient i amb garanties per a la gestió dels contractes 

menor. 

Alhora, s’ha reforçat el departament de contractació amb l’assignació al departament 

d’una Tècnica de Gestió (TAG).  

Entre altres coses, això ha permès augmentar el volum de tasques realitzades al 

departament, complementant contractacions de direcció d’obra a obres adjudicades 

sense direcció. 

Quant als Fons Europeus, s’ha treballat de valent per posar ordre dins tots els projectes 

que hi havia plantejats. La majoria, en aquelles circumstàncies no es podien executar, 

com és el cas de l’escoleta, on no hi havia cap terreny assignat, ni partida 

complementària.  

També s’han hagut de modificat projectes i ubicacions per tal de no perdre la resta de 

fons anteriorment assignat, degut a una negligent gestió de l’equip de govern sortint.  

Una de les fites més recents ha set el nomenament, després d’una llarga temporada, 

d’una nova tresorera de la institució, una figura clau en la gestió de recaptació. 

 

Educació 

En matèria d’Educació s’han realitzat en només un any notables esforços en millorar les 

instal·lacions dels nostres centres educatius. En aquest sentit, s’han instal·lat fonts 

d’osmosi a alguns centres educatius i s’està valorant la seva col·locació a la resta. 

També destaca la creació de dos parcs infantils als CEIP Can Guerxo i CEIP Can 

Raspalls, així com el repintat de les seves aules i la millora dels horts escolars. A Can 

Guerxo, a més, s’ha substituït l’anterior paviment a la pista de bàsquet on, degut al seu 

deteriorament, hi havia un alt risc de lesions. 

Les dues entrades del CEIP Sant Jordi també han set condicionades per evitar tolls 

d’aigua, a la vegada que s’ha millorat la seva accessibilitat.  

Al CEIP Ses Planes s’han instal·lat tendals a tota l’àrea exterior, per tal que proporcionin 

ombra i protecció contra les inclemències meteorològiques, permetent, a la vegada, un 

ús més confortable de l’àrea. 
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Així mateix, la col·laboració amb la Conselleria balear d’Educació ens ha permès la 

posada en marxa del rocòdrom de l’IES Algarb, que contribueix en la formació dels 

estudiants del cicle de grau mitjà de Tècnic en Guia al Medi Natural i Temps Lliure. 

Paral·lelament, s’han elaborat plans d’emergència a tots els centres educatius i s’ha 

format al personal en aquesta matèria. 

Aquest darrer any Sant Josep s’ha posat, més que mai, del costat del estudiants, 

augmentant la quantia de les ajudes per aquells residents que estudien fora de l’illa i les 

seves famílies de 800 a 950 euros.  

També s’ha incrementat la quantia dels premis Sant Josep Net per als alumnes de sisè 

de primària, de 6.000 a 10.000 euros.  

Als nens amb necessitats educatives especials s’ha millorat el suport institucional 

gràcies a iniciatives com la teràpia canina, la col·laboració amb material i programes en 

els passos de vianants del diferents centres; una mesura que pretén promoure recursos 

addicionals, un suport individualitzat i atendre totes les necessitats específiques, de 

manera que es potenciïn les seves habilitats.  

Més enllà de totes les accions que s’han dut a terme, la voluntat de l’actual equip de 

govern és mantenir el contacte directe i fluid amb totes les associacions de pares i mares 

d’alumnes de tots els col·legis dels municipis. Això ens permetrà, entre molts altres 

assumptes, la elaboració d’un informe per a l’IBISEC amb totes les necessitats dels 

centres.  

 

Cultura 

En l’àmbit cultural, el darrer any s’ha potenciat la celebració d’esdeveniments que 

abastin un gran ventall de disciplines i estils amb l’objectiu de dinamitzar l’oferta i treure-

li potencial als espais i les instal·lacions que tenim al municipi. 

Per això, s’ha creat el festival de música Sol Post en s’Oli Fest, per tal de dinamitzar 

l’Auditori Caló de s’Oli amb una identitat pròpia durant els meses d’estiu. Però la resta 

de l’any, aquest espai també ha acollit nombrosos esdeveniments culturals amb 

flamenc, dansa i jazz, així com la creació d’un cicle de Teatre en primavera, i propostes 

de moltes més disciplines que han permès ampliar la programació de Caló de s’Oli. 
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Amb l’objectiu de promoure el talent local, el departament de Cultura també ha creat una 

convocatòria pública oberta a tothom per a l’exposició d’obres artístiques als espais 

culturals del municipi. 

I la creació del cicle Música i Patrimoni ha permès posar en valor els espais patrimonials 

de Sant Josep de sa Talaia i la música clàssica a càrrec d’artistes i entitats locals, també 

com una oferta de turisme sostenible.  

A més, l’impuls del cicle Divendres de Cine a Can Jeroni, ha permès la participació i la 

involucració de més cineastes locals a l’hora d’escollir una programació variada que 

promou la promoció i la divulgació en el àmbit cinematogràfic.  

A nivell cultural, el nou equip de govern li ha donat durant el darrer any un impuls al 

projecte ‘Units pel nostre parlar’, amb la exposició “Guardians de les paraules”, que 

reconeix la tasca lingüística i cultural de les associacions i estudiosos, tant del municipi 

com d’altres bandes, programant una nova exposició per a l’edició de 2024 i un nou 

enfoc del projecte per tal de millorar la divulgació dels treballs, tasques i activitats que 

es promouen.  

 

Transports 

Si bé des de l’Ajuntament de Sant Josep es tenen limitades les competències en 

transport públic, des de l’equip de govern s’ha estat en contacte continu amb el Consell 

Insular d’Eivissa per la seva millora. En aquest sentit, s’ha iniciat la Línea 9, connectant 

la zona turística de Cala de Bou i Port des Torrent amb l’aeroport d’Eivissa abans de 

Setmana Santa, la connexió amb les cales el primer de maig i, a més a més, s’ha posat 

en marxa la Línea 31, circular a Cala de Bou, que uneix tots els serveis públics de la 

zona amb l’àmbit residencial. 

Pel que fa al servei de taxi, s’ha iniciat el procediment per crear 15 noves llicències 

permanents per tal de donar resposta a les necessitats d’aquest servei al municipi i s’ha 

iniciat l’estudi previ per la creació del pla d’estacionals 2025-2029.  
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Comerç 

Seguint amb els compromisos realitzats dintre del programa de govern i amb la finalitat 

de dinamitzar el teixit comercial dels nuclis urbans del municipi, s’han realitzat noves 

cites lúdiques i de fira com la I Fira de la Sobrassada a Sant Josep i Sant Jordi, la I Fira 

de la Patata Eivissenca a Sant Josep, en col·laboració amb el Consell Insular d’Eivissa. 

A més, s’ha potenciat la Fira de la Sal, com a cita ja rellevant, i s’ha realitzat la primera 

Frita de Porcella conjuntament amb associacions de Sa Raval a Sant Josep. 

També és destacable l’increment d’activitat conjuntament amb la regidoria de Festes en 

ocasions destacades com són les celebracions de Nadal.   

 

Obres publiques i gestió d’aigua 

Arran de l’escolta activa als nostres vesins, durant aquest primer any s’han pogut 

atendre nombroses queixes relacionades en les condicions del seu entorn; allà per on 

passen i allò que fan servir en el seu dia a dia. 

Resultat d’això, una de les principals prioritats d’aquest equip de govern durant el primer 

any de la legislatura ha estat treballar diàriament en el manteniment de carrers, amb la 

intervenció i el condicionament general d’un total d’11 vies, el qual es tradueix en més 

de 100 quilòmetres, així com actuacions temporals per eliminar sots a gairebé una 

desena de punts. En aquest sentit, durant el darrer any s’han fet servir més de 13,2 

tones d’asfalt fred. 

S’ha donat compliment a un dels nostres compromisos de retornar el doble sentit de 

circulació a l’avinguda Vicent Serra de Sant Jordi. 

A l’entorn rural s’han arreglat un total de 16 camins rurals que, degut al pas del temps i 

la deixadesa, requerien un condicionament urgent demandat insistentment pels vesins 

que els transiten habitualment. 

Assegurar la presència d’aparcaments i les seves bones condicions també ha estat una 

prioritat i, com a mostra, s’han condicionat vuit aparcaments públics al llarg del municipi 

i s’han recuperat aparcaments per a persones amb discapacitat a Can Burgos o als 

Saliners. Així mateix s’han delimitat tots els espais i s’han instal·lat gàlibs amb una altura 

màxima per assegurar el correcte ús d’aquests.  
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Pel que fa al mobiliari urbà, hi ha hagut un gran esforç en el seu manteniment. Mostra 

d’això són les més de 200 faroles que s’han repintat als nuclis de Sant Jordi, Sant Josep 

i Es Cubells, o el programa de recuperació de bancs públics que ha permès la instal·lació 

d’una desena d’aquests a espais com el CEIP Can Raspalls, el CEIP Sant Jordi, 

l’església de Sant Jordi, el carrer del consultori o l’avinguda dels Saliners. Paral·lelament 

s’han canviat o instal·lat més de 260 elements urbans, entre els quals destaquen senyals 

de trànsit, pivots o espills per a la seguretat del trànsit.  

En matèria de gestió de l’aigua la principal acció duta a terme, que a la seva vegada és 

molt important, ha set l’execució d’obres urgents per millorar la xarxa a l’entorn de sa 

Caleta.  

 

Manteniment 

D’altra banda, els esforços dipositats en la neteja i el manteniment de torrents s’ha vist 

reflectida en tres casos on era molt necessari i havien passat desapercebuts per als 

anteriors administradors: el de s’Estanyol, el de Port des Torrent i el del carrer Milana 

Real. D’igual mode, s’han dut a terme diferents tasques de neteja a pous, fonts i aljubs 

com la Font d’en Xiquet, la Font des Verger, el Pou des Carbó, el Pou d’en Benet, el 

Pou Roig, l’Aljub de Can Burgos o l’Aljub de Sant Agustí.  

Quant a les obres municipals, l’actual equip ha tingut la capacitat d’acabar el 

condicionament del parc inclusiu de Can Burgos, dotant-lo de tanques i aparcament per 

a persones amb mobilitat reduïda o d’instal·lar biondes amb recobriment de fusta a 

l’entorn de Cala d’Hort, entre altres accions com les obres executades en temps rècord, 

abans que iniciés la temporada, al carrer Pollença de Cala Vedella, o el retén de 

Protecció Civil. 

 

Medi Ambient 

La regidoria de Medi Ambient, Sostenibilitat i Litoral ha aconseguit grans fites durant 

aquest primer any de legislatura. Tal volta, la més rellevant és la licitació del nou 

contracte de manteniment i neteja de platges, que va de la mà de la licitació del nou 

contracte de socorrisme.  
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Dos adjudicacions que es troben ja actives amb èxit des de l’inici de la temporada, i que 

en total sumen més de 4 milions d’euros en inversions, un 8% del pressupost total del 

municipi. 

Això ha suposat, entre altres, el disseny d’un nou protocol i un diàleg més proper amb 

els concessionaris de platges, la posada en marxa de diferents sistemes de bombes de 

recirculació d’aigua marina, l’abalisament de tot el litoral, millores en totes les estructures 

de fusta i instal·lacions a les platges, més embarcacions de vigilància, jornades 

recurrents de neteja de platges, la incorporació de tres nous informadors 

mediambientals o el tancament d’accessos a vehicles les platges naturals. 

A més, el nou contracte de socorrisme millora substancialment les condicions dels 

treballadors, amb sous un 15% superiors als estipulats per conveni i millors condicions 

laborals. 

En paral·lel, durant aquest primer any s’ha signat el conveni de gestió amb Ibifor, 

després de molt de temps de retard. 

A banda dels serveis de platges, també s’ha aprovat la nova contracta del servei de 

jardineria. 

També ha set molt notòria l’execució subsidiària de la neteja de la finca ‘Ses Tanquetes’, 

que va tenir lloc el passat 8 de març, després que l’Ajuntament de Sant Josep de sa 

Talaia obtingués l’autorització judicial. 

A mitjans de març la regidoria va presentar la finalització de l’execució de 130.000 

metres quadrats de faixes antiincendis al llarg de tot el municipi i actualment sestà 

treballant en l’elaboració del pla contra-incendis forestals municipal. 

D’altra banda, des del departament de Medi Ambient, s’ha potenciat més encara la 

neteja municipal, amb l’adquisició d’una nova màquina de vapor per a la neteja de 

xiclets, taques, resines i pintades.  
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Joventut 

Seguint la mateixa aposta per les noves generacions, l’àrea de Joventut ha treballat 

durant aquest primer any per oferir una oferta més amplia i variada d’activitats als infants 

i adolescents del municipi, sobretot en ocasions destacades, amb una finalitat molt clara: 

arrelar les nostres costums, tradicions i cultura als més joves. 

Per això, en ocasions com la nit de Tots Sants o les vacances de Nadal s’ha decidit 

incidir en un extens programa a diferents llocs del municipi, que ja va ser tot un èxit l’any 

2023 i tornarà a repetir-se els propers anys.  

La vessant cultural de les activitats ha estat una prioritat. En aquest sentit, s’ha potenciat 

el Cicle de Cinema Jove a Can Jeroni, on destaca la projecció d’un cicle dedicat a Harry 

Potter que va fidelitzar desenes d’espectadors setmana rere setmana. 

Igualment rellevant és l’aposta del departament de Joventut per recuperar, dins el 

programa de les Festes de Sant Josep, la històrica gimcana ‘Sant Josep Express’ com 

a iniciativa dinamitzadora i intergeneracional on els joves participants juguen un paper 

clau. 

Una altra de les prioritats del departament és garantir la conciliació familiar amb 

l’augment del nombre de places de les Escoles d’Estiu i la creació d’un nou borsí de 

monitors de temps lliure per a les escoles d’estiu i altres activitats que organitzi 

l’Ajuntament. 

 

Esports 

Des de la regidoria d’Esports el darrer any s’han depositat grans esforços per millorar i 

esmenar  els desperfectes detectats a les instal·lacions esportives municipals. 

En aquest sentit, el poliesportiu de Can Guerxo ha set un dels espais que més atenció 

requeria. Allà s’ha realitzat un recondicionament general de les seves pistes de bàsquet, 

s’ha instal·lat un tercer marcador, a totes les sales polivalents se’ls ha dotat d’aires 

condicionats, s’ha ampliat l’espai dedicat al tennis taula i s’han ampliat i millorat els 

espais d’emmagatzematge. 
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D’altra banda, s’han instal·lat proteccions als camps municipals de futbol i nous 

marcadors. Al camp de Sant Agustí, a més, se li ha instal·lat un tendal i s’han substituït 

els vells seients de la grada.  

Així mateix, la piscina municipal de Sant Josep patia greus fuites que han estat 

reparades amb la major celeritat i s’ha condicionat una sala polivalent.  

Actualment s’està treballant de la mà de les diferents associacions de vesins 

involucrades en la definició de dos avantprojectes que afecten dues infraestructures que 

han de ser clau per al Sant Josep del futur més proper: el nou poliesportiu de Sant Agustí 

i l’ampliació de la galeria de tir amb arc d’Es Cubells.  

 

Benestar Social 

Entre les principals accions dutes a terme per part de la regidoria d’Acció social, Família 

i Igualtat destaca la redacció de les bases del programa ‘Sant Josep Creix’, que permetrà 

a les famílies amb nadons nascuts l’any 2024 rebin un ajut municipal, amb una partida 

de 240.000 euros. 

Així mateix, s’ha iniciat el projecte, junt amb Càritas Penitenciària, per poder atendre els 

informes de vulnerabilitat d’aquelles persones que acaben de complir la seva condemna 

i han d’iniciar un contracte a empreses d’inserció. 

Aquest primer any de legislatura també s’han creat sales amigables per a adolescents 

a les dependències municipals de Sant Jordi i Cala de Bou i s’ha iniciat el tràmit del 

conveni per complir les mesures de justícia juvenil al municipi.  

D’altra banda, s’han promogut nombroses activitats i àmplies agendes per celebrar 

dates que commemoren diades dedicades a diferents col·lectius vulnerables i de 

reivindicació. 

Quant a la infància, cal destacar el projecte Patis Oberts, que ha permès que les famílies 

de Sant Josep de sa Talaia puguin gaudir de les zones d’esplai de les escoles municipals 

durant el seu temps lliure a les tardes i també el compromís reafirmat de continuar sent 

Ciutat Amiga de la Infància.  
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Pel que fa als serveis destinats a la gent gran, entre les principals mesures dutes a terme 

per part de la regidoria d’Acció Social, Família i Igualtat, destaca l’inici de la licitació del 

projecte d’activitats per a persones majors del municipi. 

 

Festes 

Al llarg de l’any s’han celebrat al municipi al voltant d’una desena de festes patronals i 

celebracions organitzades pel departament de Festes: les Festes del Carme a Es 

Cubells, les Festes de Sant Agustí, les Festes de Santa Teresa a Cala de Bou, les 

Festes de Nadal a Sant Josep i Sant Jordi, les Festes de Sant Josep, les Festes de Sant 

Francesc, les Festes de Sant Jordi i altres festes populars, que s’han potenciat als nuclis 

urbans 

Si bé això no és una novetat, perquè les celebracions son cada any, el que sí és una 

novetat és haver celebrat les festes amb seguretat. Amb la elaboració de plans de 

seguretat d’activitats extraordinàries, la instal·lació de punts d’atenció sanitària, així com 

la instal·lació de punts liles per la prevenció, que fan que les exigències de l’Ajuntament 

cap a les activitats privades es compleixi també a les activitats públiques. 

A més, s’ha recuperat el pregó als pobles on s’havia oblidat i s’ha potenciat allà on mai 

s’havia fet.  

Dins l’agenda d’activitats, els grans concerts també han set una aposta important que 

es pretén mantenir al llarg de la legislatura. Entre ells destaquen el de María del Monte 

a Caló de s’Oli, el retorn de Projecte Mut a Sant Josep o la vetllada amb Celtas Cortos 

a Sant Jordi. 

D’altra banda, el nou equip de govern ha potenciat més que mai les festes de Nadal a 

Sant Josep, Sant Jordi i Cala de Bou i ha ampliat l’agenda d’activitats a Sant Francesc. 

Unes celebracions destacades on l’esperit nadalenc ha estat més present que mai als 

mercats de nadal i els envelats instal·lats als diferents nuclis, la pista de patinatge de 

Sant Josep o la festa de les campanades a Sant Jordi. 


